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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht 22 juni 2023 
 
Aanwezig: John Heun, Gerard Geerdink, Paul Croiset van Uchelen, Han Leunk, Evert Woltjes, Astrid 
Schoenmakers, Randy van Schravendijk, Ton Witteman, Judith van de Vorle 

Gast: Karin van Vliet, Marcel Scheefhals (beleidsadviseur) 

Afwezig: Koert-Jan de Weert, Erik Schreuder, Han Leunk 

Agenda 

1. Opening en mededelingen (Evert) 
- We starten vandaag met de introductie van SV de Vecht, waar we te gast zijn vandaag, waarvoor dank.  

Introductie SV de Vecht: Leo is vice voorzitter en verteld over de voetbaalvereniging. Het is lastig om leden 
te houden, gezien er weinig aanwas is van jeugd. De vereniging actief houden met vrijwilligers is ook een 
uitdaging. Sinds 2 jaar is er een nieuw bestuur, dat is actief en enthousiast. Leden werven: doen ze door 
toernooitjes te organiseren en andere leuke activiteiten, en vooral mond-tot-mond reclame. Nu ca. 300 
leden, meerendeel jeugd. Er is een project gestart om kunstgras te leggen, dat nu kan omdat de 
harmonisatie rond is, start zaterdag. De jeugd gaat helpen. Ze krijgen ook gelijk led verlichting, met 
subsidies van gemeente en eigen inbreng (loterijen, crowdfunding). Men heeft goede contacten met 
tennis en hockey. Wordt wel eens gesproken over mogelijk samengaan met accommodatie, bar/ kantine 
maar heeft nog niet tot iets concreets geleid. Op dit moment spelen er geen zaken die niet lekker lopen. 
Men is blij dat de harmonisatie nu rond is.  

- Marcel geeft aan dat er meerdere clubs al bezig zijn met vervanging van velden. We geven Leo de tip mee 
om evt. foto’s te maken van het moment dat het gras eruit wordt gehaald dit weekend en plaatsing 
kunstgras en dit naar Marcel en de VAR te sturen voor een leuk nieuwsbericht. Dat heeft nog niemand 
gedaan tot nog toe.  

- Judith zal de rol van secretaris van Gerard na deze vergadering overnemen. Han heeft aangeboden vanaf 
de volgende vergadering te notuleren.  

- Afscheid John (nu) en Astrid (september). John ontvangt alvast een bloemetje, Astrid is er in september 
helaas niet (vakantie). We gaan eind dit jaar nog een hapje eten met de Sportraad, dan geven we nog 
aandacht aan het afscheid.  

- John en Evert hebben met Karin afgesproken dat zij zo’n 2x per jaar aanschuift, de hele vergadering, ipv 
steeds 10 minuten.  

- Avond over veiligheid is verplaatst van 12 juli naar 9 oktober. Inmiddels 15 aanmeldingen. 14 september 
laten weten hoeveel aanmeldingen er zijn, dan bekijken we wie er van de Sportraad nog komt.  

2. Vaststellen agenda (allen) 
Marcel: ons advies over exploitatievorm bespreken. Dit kan bij de werkgroepen.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Notulen en actielijst 20 april (allen) 
149: John heeft vragen gestuurd naar Sarah en Jan (van Sligtenhorst) via de link uit de VAR: nog geen reactie 
gehad. Enquête was bedoeld voor alle type verenigingen. ACTIE: John informeert nogmaals, neemt Judith mee 
in cc. 
148: graag de uitkomsten van de quickscan geluidsoverlast sportzalen naar Judith sturen. Zij zorgt dat het bij 
de WG sportaccommodaties terecht komt zodat zij daar een advies over kunnen geven.  
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Vraag van Marcel: zijn er verslagen van de WG Binnensport? ACTIE: bij Piet Verlaan navragen, die is ook lang 
lid geweest van de sportraad.  
Verslag wordt verder goedgekeurd.  

4. Ingekomen- en uitgaande stukken (zie Dropbox) 
IN:  230508 eindrapport sportlint Zuilense Vecht DEFINITIEF: 14 september agenderen, dan komt er 
iemand een presentatie geven hierover. 30 minuten, bij voorkeur bij een van de verenigingen daar. ACTIE: 
Evert informeert bij OVVO.   
IN: 230607 Lokale Sportplatformen Ontmoeting 28 juni 2023     
UIT: 230525 antwoord Cricket in Stichtse Vecht 

 
5. Werkgroepen  

• Sport en onderwijs: nog niet gelukt om een afspraak te maken. Astrid stopt er helaas mee, dus blijven 

Randy en Han over. ACTIE: oproep via de mail 

• Sportaccommodaties:  omdat John ermee stopt, blijven Evert en Han over. Advies plus aanvulling 

geschreven inzake exploitatie sportaccommodaties. Is in college geweest, is aangenomen. Wordt nu 

verder uitgewerkt. Bedrijf dat de gemeente hierin ondersteunt maakt binnenkort een planning tot het 

einde van het jaar. Volgende keer ook weer agenderen. Reactie Karin: zij staat achter de door ons 

aangedragen punten. Riëtte Habes heeft gevraagd of de Sportraad betrokken was hierbij, Marcel heeft 

aangegeven dat dat het geval was. Riëtte heeft gevraagd om de verslagen van de WG Binnensport.  

• Sportsubsidies/verenigingsondersteuning: afgelopen week heeft eerste kennismaking met Addy 

plaatsgevonden. Het zou goed zijn als wij vanuit de Sportraad nog aangeven dat we het belangrijk 

vinden dat Addy fulltime op sport kan zitten. Hij kan nu te weinig tijd besteden aan ‘uitvoering’ van 

beleidsnota Sport. Afgesproken dat Addy met Marcel gaat kijken wat is de status (na de zomer) van 

alle doelen en deze prioriteren. De WG doet dat ook. Eind september afspraak met Addy gemaakt om 

dit af te stemmen samen. Marcel krijgt er ook vragen vanuit de politiek, hoe staat het ermee.  

• Sport in openbare ruimte/sport als middel: nog niet bij elkaar geweest.  

 
6. Lopende projecten (allen) 

 

Kern Project  Gemeente 
contact 

Sportraad  
contact 

Status 

Breukelen Skeelerbaan Karin van 
Vliet 

John en Gerard Geen update. Blijft hangen op 
projectleider bij gemeente (is 
er nog niet).  

 Verhuizing LTV 
Breukelen  

Marcel  Judith/ WG 
sportaccommodatie 

Idem. Woningbouw projecten 
krijgen voorrang bij de 
gemeente op deze ‘kleinere’ 
projecten. Voor de tennis 
betekent dit wel een rem op 
het onderhoud van de banen. 
Ook voor de voetbal.  
ACTIE: ongevraagd advies aan 
de raad hierover. Met name 
over de situatie ‘as is’ komende 
jaren en onderhoud velden. 
Stefan hierbij betrekken.  

 Uitbreiding bergruimte 
Kikkerfort 

Marcel  WG 
sportaccommodaties 

Geen update.  

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht Marcel  WG openbare 
ruimte 

Nieuwe kantine VV Maarssen 
en DVSM. Op de website van 
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ZV staat ook een hoogover 
planning. Als sportlint wordt 
geopend worden er ook clinics 
gegeven voor de scholen in de 
buurt. Er komen dingen voor 
verbetering voor veiligheid op 
de weg (oversteken etc.). 
Sportlint is ook nog wat 
verbreed, van 4 naar 5 meter.  
Aandachtspunt is verder ook 
toegankelijkheid van 
gebouwen van de 
sportverenigingen.  

 Blaashal Luckraeck Marcel Paul  Onderzoek geweest, maar 
bestuur heeft toch besloten 
het niet te doen. Mag van deze 
lijst af.  

Maarssenbroek Herinrichting  
OSM Atletiek 

Marcel   Loopt. Wordt begeleid door de 
atletiek unie. Gaan in juli 
starten.  

Vreeland Dorpshuis/ gymzalen Marcel   Bouw is iets verschoven, 
slopen start na de grote 
vakantie 2024.  

Tienhoven De Veenkluit Marcel   Marcel moet nog informeren 
wanneer dit gaat starten. Deze 
zomer niet meer.  

Loenen Padelbanen Marcel  Issue met vergunning, worden 
wel bezwaren verwacht van 
betrokkenen. Zou in principe 
na de zomervakanties kunnen 
starten. Astrid tipt Marcel nog 
over een geluidswal die op een 
andere locatie geplaatst is en 
die heel goed heeft geholpen. 
Er wordt nu voldaan aan alle 
richtlijnen, en toch zijn er 
bezwaren.  

 
7. Beleidsactiviteiten  

Project  Gemeente 
contact 

Sportraad  
contact 

Status  

Evaluatie overeenkomst exploitatie 
binnensportaccommodaties 

Marcel  n.t.b. Zie agendapunt 5 WG 
Sportaccommodaties 

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse Vecht 

Marcel  n.t.b. Loopt 

Onderzoek gebruik binnensportaccommodaties 
(bezettingsgraad) 

Marcel  WG Sport-
accommodaties 

Alles past nu met meer gym-
uren, behalve Zwanenkamp. 
Kleine aanpassing. Ook 
speciaal onderwijs.  
Bezig vanuit Vastgoed om te 
kijken welke gymzalen aan 
vervanging toe zijn. Wens is 
om 1 zaal voor ‘overloop’ te 
hebben. ACTIE: Gerard stuurt 
vastgoednota nogmaals rond.  
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Voortgang invoering verhuursysteem en sleutelplan Marcel  WG Sport-
accommodaties  

Geen update 

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  i.r.t. 
Omgevingsvisie 

Marcel Gerard Geen update 

Geluids ‘overlast’ in gymzalen, slechte akoestiek in 2 
locaties (Nigtevecht e Zwanenkamp). We moeten 
aan de norm voldoen. Van alle zalen en hallen is een 
quickscan gemaakt.  

Marcel WG sport-
accommodaties 

Vanuit onderhoud proberen 
geld vrij te maken. Grootste 
overlast in Nigtevecht. Zal als 
eerste aangepast worden.  

Nieuwe beachvolleybal velden Marcel  Iedereen is blij, zelfs de bond 
wil er gaan trainen.  

 
8. Organisatie vervolg Thema avond eind 2023 (Judith) 
Mensen gezocht die mee willen denken en organiseren. Nu geen nieuws hierover.  
Marcel geeft nog aan dat het idee nog leeft om een Sportgala te organiseren. John zou Ed hierover nog(maals) 
contacten, is nog niet gebeurt. Kan dan in januari 2025 plaatsvinden. ACTIE: Evert gaat ideeën op papier 
zetten.  

9. Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
Weinig nieuws te melden. Sportakkoord II aanvraag loopt.  
Te weinig sportverenigingen zijn bekend met de akkoorden en doen er dus ook te weinig mee. Is o.a. een rol 
voor Addy als verenigingsondersteuner. Ondernemende sportaanbieder kan nu ook meedoen. Dat lijkt 
vreemd, maar ook die groep kan maatschappelijke activiteiten ondernemen. In de themagroepen wordt een 
aanvraag toch beoordeeld op bv. maatschappelijke betrokkenheid.  
 
10. Communicatie / nieuwsbrief / website (Judith) 
Nieuwbericht geplaatst over de bijeenkomst over veiligheid in oktober.  

11. Rondvraag  
Paul: in hoeverre is er al eens gekeken naar gezamenlijke inkoop door verenigingen? Bv. voetbalverenigingen, 
tennisverenigingen. Met name op bv. kantine inkoop. John geeft aan dat het wel eens ter sprake is gekomen 
bij overleg met voorzitters van de voetbal, maar is nooit iets geeffectueerd. Marcel vraagt: zijn er ook 
verenigingen die met dezelfde aannemers werken? Ja, dat is het geval.  
Misschien een idee voor de WG Sportaccommodaties/ Verenigingsondersteuning, en misschien eens een 
avond voor organiseren. Eerst polsen of dit nog leeft bij verenigingen.  
Randy: geeft aan dat hij weinig tijd heeft besteed aan de Sportraad en gaat volgend schooljaar weer naar 
school voor opleiding. Kan slecht inschatten wat dit betekent. Maar even aanzien hoe dat gaat.  
Judith: werving nieuwe leden, als John met Ed spreekt kaart hij dat nog aan dat er weer een vacature aan 
komt. ACTIE: tekst van vorig jaar actualiseren.  
Evert: ACTIE: datumprikker versturen voor etentje voor vanaf eind september. Donderdagavond heeft de 
voorkeur.  

12. Sluiting 
Evert sluit de vergadering om 21.30 uur. Volgende vergadering is op 14 september, wellicht bij OSM. Judith is 
dan afwezig i.v.m. vakantie maar stuurt agenda wel rond.  
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Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 22-06-2023:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

155 22-06-23 Datumprikker rondsturen voor etentje dit najaar Judith 14-09-23 

154 22-06-23 Tekst werving nieuwe leden actualiseren Judith 14-09-23 

153 22-06-23 Ideeën voor een sportgala (en planning) op papier 
zetten 

Evert 14-09-23 

152 22-06-23 Sportnota (beleid) rondsturen aan sportraadleden Gerard 14-09-23 

151 22-06-23 Advies uitbrengen aan de raad inzake verhuizing 
LTV Breukelen 

WG 
Sportaccommodaties 

14-09-23 

150 22-06-23 Informeren bij Piet Verlaan naar verslagen WG 
Binnensport 

Judith z.s.m. 

149 20-04-23 Nogmaals contact opnemen met initiatiefnemers 
onderzoek inzake regeldruk verenigingen 

John 14-09-23 

148 20-04-23 Uitkomst quickscan naar de WG 
sportaccommodaties sturen 

Marcel z.s.m. 

147 20-04-23 Advies uitbrengen over wie is verantwoordelijk om 
te zorgen dat sportzalen aan eisen voldoen 

WG 
sportaccommodaties 

14-09-23 

146 20-04-23 Projectleider Zuilense Vecht/ sportlint uitnodigen 
Agenderen 

Marcel 
Judith 

14-09-23 

139 15-12-22 Stukje tekst aanleveren ter introductie van jullie zelf 
op de website 

Erik 22-06-23 

138 15-12-22 Fotograaf regelen voor nieuwe foto’s sportraad t.b.v. 
website 

John Najaar ‘23 

135 27-10-22 Website aanpassingen: voorbereiden op inhoud Judith 2023 

 


